
 

 

Zápis z ustavujícího jednání školské rady při ZŠ a MŠ Velká Losenice 

ze dne 14.11.2023 

 

Ustavující jednání školské rady (dále jen ŠR) bylo svoláno paní ředitelkou Marií 

Dobrovolnou. 

 

Přítomni: Lenka Čejková, Tomáš Havlíček, Ivana Ptáčková, Marie Lacinová, Ilona 

Sitařová, Lucie Zezulová, Milan Lempera, Radek Pátek 

Omluveni: Josef Pátek 

 

Host: Marie Dobrovolná, ředitelka školy - byla přizvána k projednávání bodu č. 6. 

 

Program: 

1. Zahájení 

Jednání zahájila v 15:30 zástupkyně pedagogů Lucie Zezulová, seznámila 

účastníky s programem jednání a aktuálním jednacím řádem. 

2. Určení zapisovatele 

Zapisovatelem byl určen Milan Lempera. 

3. Volba předsedy 

Navrženi byli: Ivana Ptáčková, Tomáš Havlíček 

Ivana Ptáčková získala 7 hlasů, což je nadpoloviční většina a byla zvolena předsedkyní 

školské rady. 

4. Schválení jednacího řádu 

Členové ŠR se seznámili s aktuálně platným jednacím řádem. 

ŠR stanovuje jednací řád ve znění ze dne 24. 11. 2020. 

 

Členové ŠR dále diskutovali vzájemná očekávání a možná témata budoucích jednání. 

5. Aktuální dění 

EduPage 

Systém hodnotí pozitivně učitelé i rodiče, ŠR dále probírala konkrétní scénáře používání 

Omluvenky vs uvolněnky 

• Rodiče nepíšou textové zprávy, ale rovnou zadávají omluvenku na konkrétní datum a 

čas 



 

 

• Pokud rodič v textu uvede, že za dítě přebírá zodpovědnost a dítě může odejít samo, 

není nutné používat papírové uvolněnky (s výjimkou níže uvedených speciálních 

případů) 

Pro případy, kdy se žák z akce mimo školu nevrací se třídou do školy, je třeba i nadále 

papírová uvolněnka. Obdobně např. v situacích, kdy je žák omluven z poslední hodiny 

tělocviku (necvičí), může odejít ze školy pouze s papírovou uvolněnkou. 

Galerie v systému EduPage 

• Milan Lempera doporučil využívání EduPage pro fotogalerie třídy. Veřejně na web školy 

by měly být umísťovány pouze fotky reprezentující školu. Třídní galerie, u kterých není 

žádoucí, aby byly veřejně dostupné, mohou být v EduPage, kde je zajištěno, že se k nim 

dostanou pouze oprávnění uživatelé. 

Mobilní aplikace 

• Někteří rodiče zatím nevyužívají mobilní aplikaci, bylo by vhodné ji více propagovat v 

komunikaci s rodiči. 

Žákovský parlament 

P. Sitařová popsala fungování žákovského parlamentu. Parlament se schází 1x měsíčně, 

členy jsou zástupci žáků 2.-9. třídy. 

Lyžařský výcvik 

Zájem žáků 7. ročníku byl menší, proto byla účast nabídnuta i žákům 8. a 9. třídy. Podařilo 

se naplnit kapacitu 28 dětí. Lyžařský výcvik bude probíhat v Orlických horách, instruktory 

kurzu budou učitelé ZŠ. Díky tomu se podařilo výrazně snížit cenu kurzu. 

6. Personální informace 

Radek Pátek informoval členy ŠR o vzdání se funkce paní ředitelky k 31.1.2024. K 

dalšímu jednání byla jako host přizvána ředitelka školy.  

Následně proběhla diskuse o důvodech a situaci, která vzdání se funkce předcházela.  

Školská rada vyjádřila podporu paní ředitelce v řešení personální situace ve škole a 

vyzvala p. ředitelku k setrvání ve funkci do konce funkčního období. 

7. Příští jednání 

Termín dalšího jednání školské rady byl stanoven na úterý 20.2.2024 v 15:30. 

8. Závěr 

Předsedkyně ukončila jednání školské rady v 18:26. 


